
Gemeente 

Roosendaal 

De fractie heeft de volgende vragen: 

De onderstaande fracties roepen de afgelopen jaren al om een gedegen programmering voor het 
openluchttheater Vrouwenhof. In de commissies en raadsvergaderingen is het hier al vaker over 
gegaan. In 2023 hadden we het idee dat er wat vaart in de programmering e.d. zat, maar we zijn 
benieuwd waar we nu staan. In 2023 waren er 200 gasten in het openluchttheater. Dit jaar dient dat 
toch uitgebreid te worden naar een vol theater. Dit komt ook de sfeer in het theater ten goede. Verder 
leeft de vraag hoe het staat met de renovatie van het huisje bij het OLT. 

1. Zijn we op orde wat betreft de 2024 programmering voor het openluchttheater? 2. Zijn de 
bestemmingsplannen omtrent het Vrouwenhofpark op orde, zeker wat betreft het openluchttheater? 3. 
Kan het openluchttheater op `volle toeren' gedraaid worden? 4. Er diende ook een subsidieregeling 
gemaakt te worden voor het openluchttheater. Wanneer wordt deze gepubliceerd? 5. Hoe is de stand 
van zaken rondom de renovatie van het huisje bij het OLT. 

Met een subsidieregeling moeten er voldoende financiële middelen beschikbaar zijn voor een mooi 
zomerprogramma voor het openluchttheater Vrouwenhof, welke volledig is en er volle bak publiek 
aanwezig kan zijn. Met andere woorden: er moeten voldoende middelen komen en er moeten veel 
meer mensen/kinderen in het theater mogen. 

Namens de fractie(s) van PvdA, D66 
GroenLinks 
Roosendaalse Lijst 
Vitaal Liberaal 

Paul Klaver, Bjbrn Rommens, Gert-Jan van Oosterbosch, Bejar Taher, Jac Wezenbeek, Rianne 
Sieben, Annette Gepkens 



Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1. Zijn we op orde wat betreft de 2024 programmering voor het openluchttheater? 

Op dit moment heeft zich 1 initiatief gemeld voor gebruik van het OLT. De verwachting is dat zich 
meer initiatieven gaan melden zodat er een volwaardig zomerprogramma kan komen. 

2. Zijn de bestemmingsplannen omtrent het Vrouwenhofpark op orde, zeker wat betreft het 
openluchttheater? 

Het ontwerpbestemmingsplan is op 18 december 2023 gedurende een periode van zes weken ter 
inzage gelegd met de mogelijkheid om zienswijzen in te dienen. De termijn waarop zienswijzen 
kunnen worden ingediend is inmiddels afgelopen. Er zijn geen zienswijzen binnen gekomen. Het 
bestemmingsplan gaat nu naar het college d.d. 20 of 26 februari en daarna naar de Raad ter 
besluitvorming. De vraag is wanneer Uw Raad dit bestemmingsplan kan agenderen. Daarna volgt 
nog een beroepstermijn van zes weken. Wanneer er geen beroep wordt ingesteld bij de Afdeling 
bestuursrechtspraak van de Raad van State is het bestemmingsplan onherroepelijk. 

3. Kan het openluchttheater op `volle toeren' gedraaid worden? 

Er kunnen evenementen plaatsvinden in het openluchttheater. 

4. Er diende ook een subsidieregeling gemaakt te worden voor het openluchttheater. Wanneer 
wordt deze gepubliceerd? 

Het is niet noodzakelijk om een subsidieregeling op te stellen omdat de middelen beschikbaar zijn 
voor het beoogde doel. De middelen worden ingezet om laagdrempelige activiteiten te faciliteren. 

5. Hoe is de stand van zaken rondom de renovatie van het huisje bij het OLT. 

Met een subsidieregeling moeten er voldoende financiële middelen beschikbaar zijn voor een 
mooi zomerprogramma voor het openluchttheater Vrouwenhof, welke volledig is en er volle 
bak publiek aanwezig kan zijn. Met andere woorden: er moeten voldoende middelen komen en 
er moeten veel meer mensen/kinderen in het theater mogen. 

De renovatie van het huisje is gestart. Momenteel wordt onderzocht welke aanpassingen het meest 
recht doen aan de historische uitstraling. Het huisje is in de loop der tijd verschillende malen 
verbouwd. Er is voldoende budget gereserveerd. De verwachting is de renovatie in 2024 te 
realiseren. 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van RoosendagY 

De secretaris, De burg me ter, 


